
 Číslo materiálu :  

Komise: Školská                                                                RM  19. 07. 2023 

Datum :   12. 6. 2023 – 17:00 hod.  

Přítomni: 

 

 

 

 

Omluveni: 

 

Gestoři komise 

Hosté:               

Dana Vepřková, Jiří Nedvěd, Jana Červená, Radek Pařez, Jana Nedvědová, 

Pavlína Hladíková, Pavla Berková, Karel Polívka, Soňa Zuchová, Andrea 

Melechová Ruthová, Kamila Drtilová,  

L. Krulišová – administrátorka komise 

 

Klára Čejková, Nina Bilincová, Petr Lošek, Petr Spálený, Jana Bolková,  

 

Mgr. Lukáš Seifert – starosta, Ing. Josef Treml - radní 

Štěpánka Šťastná 

 

Příští jednání: 11. 9. 2023  v 17.00 hodin Vlašský dvůr – Rytířský sál 

 

1) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

 

- Doplnění zápisu paní Vepřkovou - v úvodu jednání ŠK vystoupila jako host 

paní  Šťěpánka Šťastná, ředitelka příspěvkové organizace Školní jídelny Kutná 

Hora. Členy komise seznámila se stávající situací na všech třech pracovištích. 

Upozornila na některé nedostatky, které budou neprodleně řešeny. Například 

neshody na pracovišti a nedostatky v úklidu – týká se ŠJ Jiráskovy sady a ŠJ 

v ulici Kremnická. Dále pak bylo upozorněno na havarijní stav systému odpadů 

ŠJ v ulici Kremnická – jedná se o vlhkost, která prostupuje zdmi – nutno řešit. 

Byl zmíněn i špatný stav elektrorozvodů – při zapojení více spotřebičů 

vypadávají pojistky. Pan starosta přislíbil, že se daná situace musí řešit 

neodkladně jako havárie.  Nové paní ředitelce Školních jídelen K. Hora aktivně 

pomáhají radami paní Zuchová a pan Polívka, oba členové stravovací skupiny a 

školské komise. Paní ředitelka ŠJ dále uvedla, že proběhl nový výběr dodavatelů 

do jídelen, v současné době je jejich počet zredukován na šest. V oblasti 

ohodnocení zaměstnanců ŠJ uvedla, že jim bylo zvýšeno platové zařazení o 

10%, to bylo nařízení státu. Nedošlo však k jejich adekvátnímu platovému 

zařazení podle pracovní náplně, kterou zaměstnankyně vykonávají. 

- Z důvodu podhodnocení některých zaměstnanců je plánováno jejich nové 

zařazení, což může výrazně ovlivnit čerpání mzdových prostředků. Pan starosta 

Mgr. Lukáš Seifert uvedl, že jednou z možností chybějících prostředků na platy 

je jejich pokrytí ze strany zřizovatele, případně domluví s KÚ možnost dorovnání 

platů na základě nových požadavků ze státního rozpočtu.  Paní ředitelka ŠJ 

plánuje pořídit do ŠJ nové vybavení a zároveň plánuje změnu jídelníčku. 

Z tohoto důvodu jí bylo doporučeno tyto plánované změny sdělit rodičům 

prostřednictví programu „Bakaláři“ a následně pak prostřednictvím 

Kutnohorských listů. Termín – pro rodiče půjde informace v přípravném týdnu, 

v KH listech bude informace v září.  

- Doplnění zápisu paní Vepřkovou -  dále byla diskutována komunikace mezi 

odborem školství a ředitelkou ŠJ a bylo konstatováno, že zatím neprobíhá k 

oboustranné spokojenosti.  

- Dále byl vznesen dotaz na zástupce školy ZŠ Žižkov paní Nedvědovou, zda je 

z důvodu vysokého počtu stravujících se dětí ve ŠJ Žižkov v plánu docházení 

některých stravujících se dětí do ŠJ Gymnázia J. Ortena v Kutné Hoře. Paní 

Nedvědová preferuje od září 2023 zahájit zkušební provoz, zda bude situace 

únosná, neboť počet stravujících se dětí fyzicky nenaroste.  

- Jednání komise proběhlo v budově MŠ Čtyřlístek v ulici Trebišovská. Paní 

ředitelka MŠ Kutná Hora – Pavla Berková – připravila pro členy školské komise 

prezentaci týkající se PO Mateřské školy Kutná Hora, která je přílohou tohoto 

zápisu.  

- Členové komise byli podrobně seznámeni se systémem fungování jednotlivých 

oddělení MŠ. Všemi bylo konstatováno, že otevřením MŠ Trebišovská sice byly 



vyřešeny nejpalčivější problémy v nedostatku míst v kutnohorských školkách, 

ale že v současné době a i v následujících letech bude nutné MŠ Kutná Hora 

kapacitně navýšit.  

- Pan starosta opět zdůraznil možnost zasílání přehledu požadavků škol i školek 

za účelem jejich postupného řešení. Dalším bodem diskuse byla problematika 

začleňování dětí mongolských pracovníků firmy Foxconn. Vzhledem k jejich 

výrazným výchovným a vzdělávacím problémům je nutné bezodkladně řešit 

jejich integraci. 

- Paní předsedkyně komise D. Vepřková vyzvala členy komise k prostudování 

strategie vzdělávání, která je dostupná na internetových stránkách města viz 

https://mu.kutnahora.cz/mu/strategie-vzdelavani 

Návrhy, které se budou vztahovat k nové strategii vzdělávání, mohou členové 

komise posílat na: dana.veprkova@centrum.cz 

 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

- Řešit havarijní stav elektroinstalace a vzlínání vody v jídelně Kremnická – při 

ZŠ Žižkov, dále zabezpečit a najít finanční prostředky na zajištění správného 

platového zařazení pracovnic ve ŠJ a další finanční prostředky na modernizaci 

přístrojů a zařízení ve ŠJ. 

- V souvislosti s přetrvávajícím nedostatkem míst MŠ KH hledat řešení, které by 

problém s umístěním dětí odstranilo.  

 

 

 

Zapsala: L. Krulišová 

Zápis ověřil: D. Vepřková 

https://mu.kutnahora.cz/mu/strategie-vzdelavani

